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Quan escrivim una adreça acostumem a utilitzar 
abreviatures. A continuació trobareu les més 
usuals. Fixeu-vos que s’escriuen amb minúscula 
inicial, tret que apareguin a inici de ratlla.

àtic àt. número n. - núm.
avinguda    av. passatge ptge. 
baixos bxs. passeig pg.
carrer c. - c/ plaça pl.
carreró cró. polígon pol.
carretera ctra. principal pral. 
entresòl entl. sense número    s/n
escala esc. telèfon tel.

Els numerals ordinals s’abreugen amb l’última 
lletra de la paraula en qüestió. 

primer 1r primera         1a
segon 2n segona          2a
tercer 3r tercera          3a
quart 4t quarta           4a
cinquè 5è cinquena       5a, etc.

D’acord amb aquests criteris, podríem escriure 
una adreça com la següent:

Av. de la Pau, 34, 2n 1a

Cinc cèntims de llengua és un full lingüístic
elaborat pel CNL de l’Àrea de Reus.
Per fer suggeriments o consultes:
tel. 977 128 861      fax 977 128 914
assessoramentreus@cpnl.org


